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وزیر اقتصاد:

 برنامه دولت برای جبران کسری بودجه بزودی 
اعلام می شود

وزیر اقتصاد و دارایی گفت: بزودی برنامه مش�ترک وزارت اقتصاد و امور دارایی و 
سازمان برنامه و بودجه در مورد کسری بودجه سال جاری اعلام خواهد شد.

به گزارش ایرنا از خانه ملت، »س��ید احس��ان خاندوزی« با اش��اره به برنامه  دولت سیزدهم 
برای حل مشکل جاماندگان سهام عدالت گفت: رییس جمهوری از وزارتخانه های امور اقتصاد 
و دارایی و تعاون، کار و رفاه اجتماعی خواس��ته اند تا برنامه ای برای پوش��ش جاماندگان سهام 

عدالت آماده کنند و در این راستا ما در حال برنامه ریزی هستیم.
وزی��ر اقتص��اد و دارایی درباره فعالیت کمیس��یون اقتصادی مجلس ب��رای ارائه طرحی در 
خصوص جاماندگان سهام عدالت نیز گفت: اگر نیاز به اخذ اختیارات قانونی در این مورد وجود 

داشته باشد، حتما از مجلس کمک می گیریم.
وی درباره برنامه این وزارتخانه برای جبران کس��ری بودجه در س��ال جاری نیز خاطرنشان 
کرد: بزودی برنامه مش��ترک وزارت اقتصاد و امور دارایی و س��ازمان برنامه و بودجه در مورد 

کسری بودجه سال جاری اعلام خواهد شد.

رییس سازمان انرژی اتمی وارد وین شد
رییس س�ازمان انرژی اتمی به منظور شرکت در شصت و پنجمین نشست سالانه 

آژانس بین المللی انرژی اتمی وارد وین شد.
به گزارش ایرنا از پایگاه اطلاع رس��انی س��ازمان انرژی اتمی، محمد اسلامی معاون رییس 
جمهوری و رییس س��ازمان انرژی اتمی ایران به منظور شرکت در نشست سالانه آژانس بین 

المللی انرژی اتمی، در راس هیاتی وارد وین شد.

سردار باقری:

  بساط گروه های تروریستی اقلیم شمال عراق 
برچیده می شود

رییس ستاد کل نیروهای مس�لح درباره ماجراجویی گروهک های تروریستی ضد 
انقلاب در ش�مال عراق هش�دار داد و گفت: چنانچه حضور نیروهای تروریس�تی و 
شیطنت هایش�ان ادامه داش�ته باشد، با تکرار و توس�عه عملیات های خود، آن ها را 

منهدم خواهیم کرد تا کاملًا بساطشان را جمع کنند و بروند.
به گزارش ایرنا، سردار سرلشکر »محمد باقری« در حاشیه مراسم تودیع و معارفه جانشین 
رییس س��تاد کل نیروهای مس��لح با اش��اره به فعالیت گروه های تروریس��تی در شمال عراق 
اظهار داش��ت: در مس��ئله اقلیم ش��مال عراق متاس��فانه با کم توجهی اقلیم و ضعف هایی که 
دولت عراق به دلیل حضور آمریکایی ها داش��ته اس��ت، مواجه هس��تیم که این سبب شده تا 
گروهک های ضدانقلاب مس��لح در ش��مال عراق حضور فعالی داشته باشند. رییس ستاد کل 
نیروهای مس��لح افزود: این گروهک ها پس از س��ال ها شکس��ت هایی که داشتند در یک سال 
اخیر با تحریک آمریکا و رژیم صهیونیس��تی و برخی کش��ورهای مرتجع عربی س��عی کردند 
عملیات های تروریس��تی را توس��عه دهند؛ هرچند که تاکنون نتوانس��ته اند کار موفقی انجام 
دهن��د، اما در برخی از مناطق مرزی جمهوری اس��لامی ناامنی ه��ا و نگرانی هایی را به وجود 
آوردند بنابراین ما چنین شیطنت هایی را برنمی تابیم. وی با بیان اینکه زندگی در سایه امنیت 
و آرامش حق ملت ایران و مردم مرزنشین سرزمین ما است، گفت: کشور عراق و اقلیم شمال 
عراق نباید اجازه دهند تا مزدوران آمریکا و رژیم صهیونیستی و گروه های ضدانقلاب مسلح در 
آن منطقه پادگان آموزش��ی، مقرهای رادیو و تلویزیونی و اردوگاه داشته باشند، کنگره برگزار 
کنن��د، آموزش نظامی بدهند، ب��ه مرزها و مناطق ما حمله کنند و افرادی را از ما ترور کنند؛ 
این ها برای ما قابل پذیرش نیس��ت. سرلش��کر باقری تاکید کرد: نیروهای مسلح با مباشرت و 
مس��وولیت سپاه پاسداران انقلاب اسلامی، بس��اط این گروه های تروریستی را از بین خواهند 
برد و عملیات هایی که در دو هفته گذشته صورت گرفت، ادامه خواهد یافت؛ این حق قانونی 
و منطق��ی ملت ایران اس��ت که از مرزهای امن و آرامی برخوردار باش��ند. رییس س��تاد کل 
نیروهای مس��لح ادامه داد: به سران اقلیم شمال عراق و مسوولان دولت عراق توصیه کرده ایم 
که بساط این گروه های تروریستی را جمع کنند و مانع فعالیت این ها شوند؛ البته این اخطار، 
توصیه و درخواست چند سال است که مطرح شده اما متاسفانه عمل نشده است؛ لذا چنانچه 
حضور این ها و شیطنت هایش��ان ادامه داشته باشد، با تکرار و توسعه عملیات های خود، آن ها 
را منه��دم خواهیم کرد تا کاملًا بساطش��ان را جمع کنند و بروند. س��ردار باقری افزود: البته 
فعالیت های سیاسی هیچ ایرادی ندارد و ما در درون کشورمان صدها حزب داریم که بسیاری 
از این ها ممکن است با مشی دولت های ما اختلاف داشته باشد اما در عین حال نشریه دارند، 
سامانه های ارتباطی دارند و فعالیت های سیاسی و تبلیغی خود را انجام می دهد که این طبق 
قانون اساس��ی ما آزاد اس��ت اما فعالیت های مسلحانه را نمی توانیم تحمل کنیم و حتماً با آن 
برخورد می کنیم. وی گفت: ما از جهت اطلاعاتی اشراف کاملی بر آن ها داریم و در حملات و 
عملیات های��ی ک��ه دو هفته پیش اتفاق افتاد، مقر فرماندهی تعدادی از این گروه ها را با اعلام 
قبل��ی به صورت نقطه ای منهدم کردیم؛ چراکه ما در مرحله نخس��ت، قصدمان تحمیل تلفات 

نبود و به همین جهت به آن ها اطلاع دادیم.

ریی��س س��ازمان برنامه و بودجه کش��ور در شش��مین نامه ارس��الی به 
دولتمردان س��یزدهم، از رییس سازمان برنامه و بودجه خواست سه پروژه 

مرتبط با انضباط بودجه کشور را مورد توجه قرار دهد.
ب��ه گزارش ایرنا از پایگاه خبری دیوان محاس��بات کش��ور، شش��مین نامه 
ارس��الی »مهرداد بذرباش« به دولتمردان س��یزدهم در راستای منویات رهبر 
معظم انقلاب و شعار سال )تولید، پشتیبانی ها مانع زدایی ها( خطاب به رییس 
سازمان برنامه و بودجه کشور به امضا رسید. بر اساس این نامه عملکرد هفت 
قان��ون مرتبط با تولید، مق��ررات و آئین نامه ها و موضوع ترک فعل به مقامات 
ارشد دستگاه های اجرایی ارسال شده است. رییس کل دیوان محاسبات کشور 
در نامه به »سیدمس��عودمیرکاظمی« از سه پروژه حیاتی برای انضباط بودجه  
کش��ور نام برده است که تاکنون به نتیجه ی مطلوب نرسیده اند. "اصلاح نظام 

درآمد - هزینه استان ها"، "طراحی مدل جامع استقرار نظام بودجه ریزی مبتنی 
بر عملکرد" و "واگذاری طرح های ملی و اس��تانی نیمه تمام عمرانی به بخش 
غیردولتی" پروژه هایی بودند که در نامه ی بذرپاش به میرکاظمی به آنها اشاره 
ش��ده اس��ت. در بخش دیگری از این نامه آمده است: باید توجه داشت که به 
دلیل وجود مجوزهای قانونی موازی از جمله ماده ۲۷ قانون الحاق برخی مواد 
به قانون تنظیم بخش��ی از مقررات مالی دولت، برای خرید و فروش طرح ها، 
پروژه ه��ا و کالاها و خدمات ناش��ی از آنها، ماده )۷( قان��ون رفع موانع تولید 
عملکردی نداشته است. رییس کل دیوان محاسبات کشور تاکید کرده است 
مبنای رسیدگی این دیوان در حوزه های مالی و رعایت و عملکرد، اجرای قوانین 
و اسناد بالادستی، ارتقای شفافیت، مبارزه با فساد، حذف قوانین مزاحم و تحقق 
شعار سال ۱۴۰۰ به منظور اولویت بندی اقدامات اجرایی دستگاه های تحت امر 

سازمان برنامه و بودجه کشور خواهد بود.

جلس�ه س�تاد هماهنگی اقتص�ادی دولت 
به ریاس�ت رییس جمهوری برگ�زار و در این 
نشس�ت تامی�ن ارز م�ورد نیاز ب�رای وزارت 

جهادکشاورزی تصویب شد.
اطلاع رس��انی  پای��گاه  از  ایرن��ا  گ��زارش  ب��ه 
ریاست جمهوری، نهمین جلس��ه ستاد هماهنگی 
اقتصادی دولت به ریاس��ت آیت الله س��ید ابراهیم 
رییسی برگزار ش��د و در این جلسه موضوع ثبات 
بخشیدن به بازار و تامین اقلام مورد نیاز مردم در 
دستور کار قرار گرفت که رییس کل بانک مرکزی 

در خصوص تامین منابع مالی آن گزارش داد.

در ای��ن جلس��ه همچنین تامین ارز م��ورد نیاز 
وزارت جهاد کشاورزی مطرح شد که پس از بحث و 
تبادل نظر به تصویب رسید. رییس جمهری بر لزوم 
س��رعت بخشیدن به اقدامات موثر در جهت ایجاد 
ثب��ات در بازار به ویژه در حوزه کالاهای اساس��ی 
تاکید کرد. وی همچنین با اش��اره به گزارش ارائه 
ش��ده در زمینه ترخیص کالاهای موجود در بنادر 
بر ضرورت تس��ریع در روند ترخیص کالاها تاکید 
کرد. در این جلس��ه مع��اون اول رییس جمهوری  
گزارشی درباره وضعیت بازار و اقدامات انجام شده 

در راستای تثبیت قیمت ها ارائه کرد. 

مع�اون فن�اوری ارتباطات و اطلاع�ات نیروی 
زمینی ارتش، گفت: تمامی خطوط مرزی کشور 
ک�ه یگان های نی�روی زمین�ی ارت�ش در آنجا 
مستقر هستند با دوربین های پیشرفته تصویری 
و سیس�تم های ش�نیداری تولی�د داخل رصد و 

پایش می شود.
به گزارش ایرنا از روابط عمومی نیروی زمینی ارتش، 
س��رتیپ دوم ایرج شاکری گفت: هیچ گونه نگرانی از 
ح��وادث و اتفاقات م��رزی نداریم زیرا لحظه به لحظه 
رویدادهای این مناطق با پیش��رفته ترین سیستم های 

ارتباطی کنترل و رصد می شود.
معاون فناوری ارتباط��ات و اطلاعات نیروی زمینی 
ارتش ب��ا بیان اینکه ام��روز این نیرو پیش��رفته ترین 
تجهی��زات را در حوزه فن��اوری ارتباطات و اطلاعات 
در اختی��ار دارد، اف��زود: تمام��ی حس گرهایی که در 
مناطق مرزی مستقر ش��ده اند، اطلاعات را به صورت 
آنلاین دریافت و به سامانه فرماندهی ارسال می کنند 

تا لحظه به لحظه این مناطق پایش شود.
سرتیپ شاکری خاطرنشان کرد: از جمله افتخارات 
نیروهای مس��لح جمهوری اسلامی ایران این است که 
تمامی سیس��تم های ارتباطی توس��ط دستان پرتوان 
مهندس��ان جوان در صنعت دفاعی کش��ور و سازمان 
تحقیقات و جه��اد خودکفایی نی��روی زمینی ارتش 

طراحی و تولید می شود.  
وی مهمتری��ن مزیت برقراری و نصب س��امانه های 
تصویری و شنیداری را کاهش نیروی انسانی خواند و 

افزود: از جمله اهداف دیگر این اقدام،  تصمیم گیری 
سریع و قاطع فرمانده در حوادث و رویدادها است که 
در هر ش��رایط مکانی و جوی می تواند شرایط مرزی 

را پایش کند.
معاون فناوری اطلاع��ات و ارتباطات نیروی زمینی 
ارت��ش تاکید کرد: ما در حوادث طبیعی و غیرمترقبه 
که تمام��ی سیس��تم های ارتباطی قطع می ش��ود با 
حض��وری موثر و با برقراری سیس��تم های پیش��رفته 
تصویری و ش��نیداری امکان ارتباط را در لحظه میسر 

می کنیم.
س��رتیپ ش��اکری خاطرنش��ان کرد: اوج اقدامات 
معاونت فن��اوری ارتباطات و فناوری اطلاعات و گروه 
۴۰۱ مخابرات در زلزله سرپل ذهاب، سیل استان های 
گلستان و لرستان، داروخانه ۲۹ فروردین و همچنین 
اخیرا در مناطق مرزی سیستان و بلوچستان و مناطق 
مرزی کشور بود که توانستیم با راه اندازی سیستم ها، 

امکان برقراری ارتباطی آسان را رقم بزنیم.

س�خنگوی ش�ورای نگهب�ان ضمن تش�ریح 
ایرادات پرتکرار شورای نگهبان به لوایح بودجه 
گفت: نشست  با دبیران کمیسیون های تخصصی 
مجلس موجب تقویت بعد کارشناس�ی مصوبات 

تقنینی می شود.
به گزارش ایرنا از پایگاه اطلاع رسانی شورای نگهبان، 
جلسه آموزشی ویژه دبیران کمیسیون های تخصصی 
مجلس شورای اسلامی با موضوع ایرادات پرتکرار لوایح 
بودجه، عصر  ش��نبه به میزبانی مجلس برگزار ش��د.  
هادی طحان نظیف سخنگوی شورای نگهبان در این 
نشست گفت: این نشست ها به تقویت بعد کارشناسی 
مصوبات تقنینی می انجامد و امیدواریم با تعاملاتی که 
در چنین جلس��ات پدید می آید، فرآیند قانون گذاری 
تس��ریع گردد و برخی از رفت و برگشت های مصوبات 
میان مجلس و شورای نگهبان کاهش یابد. وی با بیان 
اینک��ه فرآین��د قانون گذاری، نیازمن��د تامل و تدقیق 
اس��ت، اف��زود: وقتی نماین��دگان م��ردم در مجلس، 

ضرورت��ی را برای قانون گذاری تش��خیص دادند، باید 
بدنه کارشناس��ی مجلس با ی��ادآوری رویه ها و اصول 
ش��کلی و ماهوی قانون گذاری و همچنین اش��کالات 
احتمالی، به تس��ریع در ای��ن فرآیند کمک کنند. لذا 
این جلس��ات برای جلوگیری از طولانی شدن فرآیند 
قان��ون گ��ذاری و بهبود این فرآیند مؤثر اس��ت برای 
نمونه اش��کالاتی مانند اش��کالات ناظر به اصول ۱۵، 
۷۵ و ۸۵ که از س��وی شورای نگهبان مورد ایراد قرار 
می گیرند، از این جنس هس��تند. س��خنگوی شورای 
نگهبان در تش��ریح اصل ۵۲ قانون اساس��ی و مفهوم 
بودج��ه گفت: بودجه یک تخمین، برآورد و پیش بینی 
منطقی از درآمدها و هزینه های یک سال است. در واقع 
در بودجه نویس��ی، عبارتی که بیانگر قطعیت در برآورد 
هزینه و درآمد باشد، نداریم؛ آنچه هست درآمد احتمالی 
و ب��ه تب��ع آن، هزینه کرد اس��ت. وی در ادامه به برخی 
رویه های اش��تباه در بودجه نویسی اشاره کرد:- در قانون 
بودج��ه، نباید احکام غیرمرتبط ب��ا بودجه یعنی احکام 
غیربودجه ای را ذکر کرد.  قانون دائمی را نباید در بودجه 
اص��لاح کرد. قانون آزمایش��ی را نباید در بودجه تمدید 
کرد. در بودجه نباید ایجاد ساختار کرد و یک ساختار و 
تشکیلات جدید را تشکیل داد. طحان نظیف همچنین با 
تاکید بر بررسی دقیق تر جداول و ردیف های بودجه افزود: 
در بررسی بودجه باید به جداول و ردیف های بودجه که 
در بر اساس آن وقایع و اتفاقات اقتصادی رخ می دهد، 
با تدقیق بیش��تری توجه نمود چرا که بودجه در اصل 

یعنی جداول و ردیف ها.

معاون فناوری ارتباطات و اطلاعات نزاجا:

خطوط مرزی توسط سیستم های تصویری و شنیداری رصد می شود
 ایرادات پرتکرار شورای نگهبان 

به لوایح بودجه از زبان سخنگوی این شورا

تامین ارز مورد نیاز برای وزارت جهادکشاورزی تصویب شد
در جلسه ستاد هماهنگی های اقتصادی دولت 

ش�انزدهمین جلس�ه رسمی ش�ورای ششم 
شهر تبریز دیروز )یکشنبه( به صورت علنی و 
به ریاست رسول برگی و با حضور اعضا و مظفر 
سلیمانی سرپرست شهرداری تبریز در عمارت 

تاریخی ساعت برگزار شد.
اظهارات رئیس ش��ورای شهر تبریز در جلسه این 
هفته حاوی نکات جالب��ی بود که گویا یک زن را به 
نام راننده پایه یک جذب شهرداری تبریز کرده اند که 

حتی پراید را هم به سختی می تواند براند!
رس��ول برگی این اظهارات را بعد از سخنان رئیس 
کمیس��یون تحقیق و نظارت ش��ورا بر زبان آورد که 
گفته شد: یکی از مدیران در یک روز یازده نفر را وارد 

شهرداری تبریز کرده است!
وی در ادامه سخنان جنجالی خود افزود: در یکی از 
فرهنگسراهای تبریز نیز نیز دو نفر خانم جذب شده 
اند که روزانه ۱۵ دقیقه وارد آنجا ش��ده و با هم درد 
و دل می کنند و کس��ی هم حق ندارد بپرسد چکاره 

هستید و از کجا آمده اید؟!
نهایت اظهارات خبرساز رئیس شورای ششم شهر 
تبری��ز آنجا بود که تاکید کرد افرادی را هم به عنوان 

سبزبان آورده اند اما اکنون مدیر شده اند!
  منظومه ماندگار حیدربابایه س�لام اس�تاد 

شهریار تبلور فرهنگ غنی آذربایجان است
به مناسبت روز ملی شعر و ادب فارسی از خانواده 
اس��تاد شهریار شاعر بلند آوازه تبریز در صحن علنی 
ش��ورا تجلیل به عمل آمد اما منتق��دان می گویند 
اختصاص تنها س��ه دقیقه برای تقدیر از سیدهادی 

بهجت - فرزند استاد - شایسته او نبود!
در این جلسه همچنین علی شهودی شاعر آیینی 
و شهریار ش��ناس آذربایجانی نیز با سرودن برخی از 
اشعار استاد، زندگینامه شهریار ایران را نیز به اختصار 
توضیح داد. شاعر جوان آذربایجانی در صحن شورای 
شهر تبریز، شهریار را شاعری جامع الاطراف و دارای 
بصیرت و آگاهی دانست و گفت: استاد شهریار حدود 
۷ سال در روستای قئیش قورشاق و شنگل آباد و نزد 

مادر بزرگ شان زندگی کردند.
علی شهودی، شکل گیری ذهن استاد در این هفت 
سال را مورد توجه قرار داد و افزود: به گفته خود استاد، 
ممارس��ت با قرآن و دیوان حاف��ظ در همین دوران 

کودکی باعث شد ذهن ایشان موزیکال بار بیاید.
وی ادامه داد: اگر ش��هریار، واقعاً ش��هریار شده به 
خاطر تلمذ از محضر بزرگترین قصیده  سرای یکصد 

سال اخیر ایران ملک الشعرای بهار بوده است.
ش��هودی با اش��اره به اینکه مقام معظم رهبری به 
خاطر منظومه حیدربابا به استاد شهریار لقب حکیم 
دادند اضافه کرد: س��هندیه و حیدربابا به لحاظ ادبی 
مهم ترین منطومه های اس��تاد هستند به طوری که 
منظومه حیدربابایه س��لام، تبلور فرهنگ آذربایجان 

است.
این شاعر جوان تاکید کرد: امتیاز مهم دیگر استاد 
ش��هریار، انقلاب اسلامی و اهل بیت است زیرا ایشان 
از ابتدا، شاعری آیینی بود و متاسفانه در ۲۷ شهریور 
در بیمارس��تان مهر تهران چشم از جهان بست و در 

مقبره الشعرای تبریز به خاک سپرده شد.
  با انتقال آب ارس به تبریز برای س�ال ۱۴۰۱ 

باید به فکر تامین آب این شهر باشیم!
مدیرعامل آب و فاضلاب آذربایجان شرقی با حضور 
در صحن علنی این هفته ش��ورای شهر، گزارشی از 
مش��کلات مرتبط ب��ا تامین آب در کلانش��هر تبریز 
ارائه نمود. علیرضا ایمانلو گفت: تبریز ۲ میلیون نفر 
جمعیت دارد و از سه محور ۶۰ درصد زرینه رود، ۱۳ 
سد نهند، چاه و قنوات ۳۰ درصد، برای این شهر آب 

تامین می شود.
وی با بیان اینکه از س��ال ۹۳ مش��کل کمبود آب 
داشتیم که با حفر چاه این کمبود را جبران می کردیم 
افزود: با وجود تش��دید کرونا از س��ال ۹۸، ۴۰ درصد 
مص��رف آب بالا رفت ام��ا بزرگترین منبع تامین آب 
ب��رای تبریز انتقال آب ارس به تبریز اس��ت که برای 

سال ۱۴۰۱ باید به فکر تامین آب باشیم!
در ای��ن لحظه فریدون بابایی اق��دم گفت: نگرانی 
بس��یاری در زمینه تامی��ن آب تبریز وج��ود دارد و 
بس��یاری از احتمالات وجود دارد که می تواند تامین 
آب تبری��ز را تهدی��د کند که بای��د در این زمینه ها 
چاره اندیشی کرد. وی افزود: ساختار شبکه ای تبریز 
همزمان با گس��ترش محلات به روز رسانی نمی شود 
لذا وضعیت آب در تبریز همواره موجب نگرانی بوده 
اس��ت و هر مقدار زمان در این زمینه صرف می شود، 

ارزشمند است.
این عضو شورای شهر تبریز اضافه کرد: فرسودگی 
شبکه آب رسانی و نشت آب نیز یکی دیگر از مشکلات 
تامین آب تبریز است لذا در مباحث زیست محیطی 
اقدامات کمی صورت گرفته و وضعیت زیست محیطی 
قراملک باید با جدیت پیگیری شود چراکه فاضلاب ها 

به آن سمت می روند!

س��ید کاظم زعفراچیلر هم گفت: غ��رب تبریز با 
فرونشس��ت ۳ ال��ی ۴ س��انتی متری همراه اس��ت و 
کمتری��ن مضرات این فرو نشس��ت، تَ��رَک خوردن 
س��اختمان هاس��ت لذا نباید از چاه های عمیق آب 
برداریم چرا که این موضوع فرونشس��ت دشت تبریز 

را تسریع می بخشد.
وی با بیان اینکه تامین آب از ارس باید در اولویت 
باشد افزود: آبگیری قوری چای باید پیگیری شود چرا 
که می تواند در اشتغالزایی تبریز و توسعه گردشگری 

آن بسیار متاثر باشد.
دیگر عضو شورای شهر تبریز هم گفت: شهرداری 
تبریز از پرمصرف ترین ادارات در مصرف آب اس��ت 
ک��ه عمده این آب از چاه ها تامین می ش��ود لذا باید 

مشخص شود س��هم ش��هرداری در مصرف آب چه 
مقدار است!

روح الله رش��یدی افزود: هدر رفت آب در ش��بکه 
فرسوده، آب مقدار قابل توجهی است که باید هرجه 
سریعتر نسبت به اصلاح شبکه اقدام نمود زیرا منطقه 
حیدرآب��اد مابین منطقه ۱۰ و ۴ وضعیت مناس��بی 
نداش��ته و در برخی مواقع ک��ودکان در چاه فاضلاب 

افتاده اند.
  ش�رکت های تامین نیروی انسانی یکی از 

حفره های فساد در شهرداری هستند
س��یدکاظم زعفرانچیلر در نطق میان دستور خود 
گفت: ش��هرداری تبریز بی��ش از ۳۵۰ خدمت از بدو 
تولد تا تدفین اموات را در شهر انجام می دهد که اگر 

فقط یک خدمت مانند جمع آوری زباله از سطح شهر 
متوقف شود آن وقت ارزش نیروی انسانی شهرداری 
مشخص می شود و در این خصوص باید پیگیر تبدیل 

وضعیت عادلانه این نیروها باشیم.
وی ادامه داد: اکنون امنیت ش��غلی، آرامش روانی، 
افزایش بهره  وری و ش��ادابی کارکنان ش��هرداری با 
ساماندهی نیروی انسانی یکی از مهمترین اولویت های 
شهرداری است که امیدوارم یکی از اولویت ها در سال 

نخست فعالیت شهردار جدید باشد.
ای��ن عضو ش��ورا اف��زود:  اکنون بان��ک اطلاعاتی 
مشخص و سیستم منابع اطلاعاتی کارکنان به صورت 
ش��فاف وجود ندارد و این عدم ش��فافیت، باعث سوء 
استفاده و ورود و جذب افراد خاص توسط برخی افراد 

اخص می شود!
رییس کمیسیون س��رمایه گذاری و بهبود فضای 
کسب و کار شورا اضافه کرد: یکی از اصلی ترین حجم 
مراجعات به شورای شهر، تبعیض در قراردادها و نوع 
قراردادهاست زیرا اکنون نزدیک به ۱۷ نوع قرارداد از 
قبیل تامین نیرو، کار معین، کار مش��خص، حجمی، 
فضای س��بز و غیره داریم ک��ه کارآمدی و بهره وری 

نیروی انسانی را زیر سوال برده است!
زعفرانچیلر تاکید کرد: تنوع قراردادها در یک اتاق 
ک��ه همگی یک کار ثابت و معینی را انجام می دهند 
یکی سه میلیون تومان دریافتی دارد، یکی ۵ میلیون، 
دیگری ۷ میلیون، ع��ده ای ۹ میلیون و تعدادی ۱۲ 
میلیون و بالاتر دریافتی دارند که این تنوع قراردادی 
باعث ایجاد چالش جدی در مس��یر کارآمدی نیروی 

انسانی و انگیزه و بهره وری ایجاد می کند.
وی اف��زود: اکنون ض��رورت حذف ش��رکت  های 
واس��طه نیروی انس��انی بیش از هر زمانی احس��اس 
می شود زیرا وقتی شهرداری حدود ۱۰ میلیون برای 
ه��ر فرد پرداختی دارد ولی ب��ه فرد کارمند حدود ۷ 
میلیون پرداخت می ش��ود چه ضرورتی دارد که این 
ارقام درشت به واسطه ها برسد و علیرغم هزینه کرد 
شهرداری، نارضایتی نیروی انسانی را هم در پی داشته 

باشیم!؟
عضو ش��ورای ش��هر تبریز تاکید کرد: شرکت های 
تامین نیروی انس��انی به یکی از حفره های فساد در 
ش��هرداری و اهرم فش��ار بر آن تبدیل شده که یکی 
از دلایل مقاومت در برابر حذف این شرکت ها، وجود 
تضاد منافع برخی مدیران و حضور برخی از مدیران در 

هیئت مدیره این شرکت ها ارزیابی می شود.

زعفرانچیلر خاطرنشان کرد: مسئله دیگر، موضوع 
نیروهای پیمانی اس��ت که با آزمون وارد شده اند، در 
واقع محاس��باتی که در یکی از آیتم های حقوق آنها 
انجام ش��ده، مطابقت با مصوبه ۱۳۹۸ هیئت دولت 
ندارد و علیرغم پیگیری این کارکنان، تا به حال نتیجه 

ای نداشته است!
وی افزود: نبود ش��فافیت در تبدیل وضعیت ۳۸۰ 
نفری آزمون ها و عدد مبهم تبدیل وضعیت ایثارگران 
باعث نگرانی کارکنان شهرداری شده است لذا تعلل 
در این زمینه مش��کلات جدی در آینده ایجاد کرده 
و ممکن اس��ت قانونی که برای تبدیل وضعیت ابلاغ 
ش��ده، دیگر تمدید نش��ود چنانچه در گذشته قانون 
مشابهی داشتیم ولی به دلیل کوتاهی معاونت منابع 

انسانی این فرصت از دست رفت! 
زعفرانچیلر در خاتمه تاکید کرد: پیشنهاد می شود 
گزارش ریز ماهیانه از روند ساماندهی نیروی انسانی 
و تبدی��ل وضعیت ها به ش��ورای ش��هر ارائه ش��ود؛ 
ضرب العج��ل و تاریخ اتم��ام روند تبدیل وضعیت ها 
تعیین ش��ود، لیس��ت اس��امی تبدیل وضعیت ها به 
صورت ش��فاف منتش��ر گردد تا نفرات مشمول این 
قوانین مشخص شده و جای سوء استفاده باقی نماند!

ش��ایان ذکر اس��ت بررس��ی مصوبات کمیسیون 
ارزیابی، تحقیق و نظارت ش��ورای شهر تبریز صورت 
گرفت و در این بررسی، قطع همکاری با مستخدمین 
جدید شهرداری تبریز و غیرقانونی بودن برخی تبدیل 
وضعیت ها و کن لم یکن شدن این تبدیل وضعیت ها 

مورد بحث قرار گرفت و به تایید اعضا رسید.

 جذب نیروهای خاص
در شهرداری تبریز!

»عصرآزادی«از اهم  مباحث جلسه شورای ششم شهر 
تبریز گزارش می دهد؛

عصرآزادی/ شهرام صادق زاده 

رئیس شورای شهر 
تبریز:

یک زن را به نام 
راننده پایه یک جذب 
شهرداری تبریز کرده 

اند که حتی پراید را 
هم به سختی می تواند 

براند و افرادی را 
هم به عنوان سبزبان 

آوردند اما اکنون 
مدیر شده اند!

دی
رآزا

عص
س : 

عک

در نامه رییس دیوان محاسبات به رییس سازمان برنامه و بودجه:
سازمان برنامه به سه پروژه مرتبط با انضباط بودجه توجه کند


